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December havi beszámoló 

Oravecz Zsófia 

Politológus ügyekért felelős alelnök 

2014.12.08.– 2015.01.08. 

 

 

Hallgatói érdekképviselet 

 

A vizsgaidőszakban kiemelkedően sok hallgatói probléma jelentkezik, amiket évfolyamtól 

függetlenül minden esetben sikeresen megoldottam. A kérdések száma szintén magasabb 

ebben az időszakban, azonnal választ adtam azoknak a hallgatóknak, akik hozzám fordultak. 

Az évfolyam-képviselőkkel kapcsolatot tartok, segítek, ha szükségük van rá. A 

Politikatudományi Intézet igazgatójával, oktatóival is folyamatos kapcsolatot tartok. 

Vizsgahely bővítést kérvényeztem, amelyeket az érintett tanszékek engedélyeztek is. 

 

 

Politológus jegyzettár 

 

Szükségszerű volt egy olyan jegyzettár létrehozása, ami minden évfolyam, minden jegyzetét 

tartalmazza. A Politológus Bizottsággal sikerült megvalósítanunk és közzé tennünk a 

csoportokban a kialakított jegyzettárat, ami nem csak jegyzeteket, hanem követelményeket, 

illetve digitalizált könyveket is tartalmaz. Reméljük sikerült megkönnyítenünk minél több 

hallgató vizsgaidőszakát.  

 

 

Egyéb 

 

Nem volt Kari Tanács ülés az adott hónapban.  

Nem volt Elnökségi Ülés az adott hónapban. 

Nem volt Küldöttgyűlés az adott hónapban. 
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December hónap értékelése 

 

A vizsgaidőszak kiemelkedően fontos a politológus ügyekért felelős alelnök számára. 

Kétségbeesett hallgatókat kell megnyugtatni, elintézni gondjaikat, válaszolni a felmerülő 

kérdéseikre. Úgy gondolom, hogy a hallgatók minden esetben bizalommal fordultak hozzám 

és kértek segítséget, így a hónapban folytatott munkám sikeresnek ítélem meg.  

 

 

Pénzügyi elszámolás 

 

December hónapban semmilyen pénzösszeget nem használtam fel a Hallgatói Önkormányzat 

egyetlen keretéből sem.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kérem beszámolóm elfogadását! 

 

 

Budapest, 2015. január 08. 

Oravecz Zsófia  


